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Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów, które sie odbylo

w dniu 26 marca 2009 r. o godz.9.30. w sali konferencyjnej

Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyla - Przewodniczaca Komisji

Samorzadowo-Spolecznej -Pani Helena Rusa1c

Ad. l.

Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak o godz. 9.30. otworzyla wspólne posiedzenie

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzila, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych decyzji.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wójt Gminy - Maria Kopczewska,

2) Zastepca Wójta- Rafal Tustanowski,

3) Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski,

4)Kierownik GOPS- Janina Gbiorczyk,

5) Przewodniczacy Rady- Tadeusz Grala,

6) Wiceprzewodniczacy Rady - Piotr Kuznicki,

7) Soltysi Gminy Ksawerów.

Ad.2.

Przewodniczaca Komisji -Helena Rusak zapytala czy sa uwagi w sprawie proponowanego

porzadku obrad?

Skarbnik Gminy-Robert Zwierzynski wniósl o wprowadzenie do porzadku obrad

nastepujacych projektów uchwal:

1) w pkt. 3.6. zmiana dotyczy rozszerzenia uchwaly - taka uchwale na kwote- 12 288 zl.

otrzymali Panstwo w materialach na sesje. Przed sesja wplynely pisma ze szkól z terenu

Gminy z prosba o przesuniecie srodków na zakup zwiazany z monitoringiem szkól ( dotyczy

to zakupu kamer przez szkoly w ubieglym roku, a musza to uregulowac ), w zwiazku z tym,

ze sa to znaczne wydatki przekraczajace kwote 3.500 zl. i musza byc pokryte z wydatków

inwestycyjnych a nie biezacych, a zadanie inwestycyjne tworzy Rada Gminy anie Wójt
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zostal przygotowany nowy zapis w projekcie uchwaly dotyczacy § 2. w czesci uchwaly

i w tresci zalacznika dodanie tabeli trzeciej.

2) w pkt. 3.10. projektu uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok

( 40209 zl.). Otrzymalismy dotacje za posrednictwem Wojewódzkiego Urzedu Pracy w

Lodzi w wysokosci 40 209 zl. z przeznaczeniem na realizacje zadania pn: "Uczmy sie zyc

pelniej" realizowanego w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki Priorytet VII

Promocja integracja spoleczna, Dzial 7.3. Inicjatywy lokalne na rzecz aktywnej integracji. Na

poprzedniej sesji srodki byly wyasygnowane ze srodków wlasnych ze wzgledu na to, ze

program zostal rozpoczety w marcu

W tej chwili te srodki wplynely i wlaczamy nowe srodki na realizacje tego zadania

jednoczesnie zmniejszamy nasz wklad, który zostal dokonany na poprzedniej sesji do zera.

W zwiazku z tym srodki w wys. 40 209 zl. zostana przeznaczone na Rozbudowe

i przebudowe istniejacego budynku po przychodni lekarskiej dla potrzeb Gminnego Domu

Kultury.

3) w pkt. 3.9. projektu uchwaly w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli

zatrudnionych w szkolach i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów. Zmiana

dotyczy wykreslenia z tresci uchwaly zapisu, iz regulamin dotyczy 2009 r. On ma

obowiazywac od dzis bezterminowo.

Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski przypomnial, ze dnia 19 lutego 2009 r. Rada Gminy

Ksawerów podjela taka sama uchwale, która uwzgledniala uwagi Zwiazku Nauczycielstwa

Polskiego, zeby wlasnie w tytule tej uchwaly znalazl sie zapis, ze ten Regulamin obowiazuje

na rok 2009 majac na wzgledzie rózne dyskusje z rzadem na temat wynagrodzenia

nauczycieli. Uznalismy ten postulat ZNP i taki zapis sie pojawil, natomiast Wydzial Prawny

Urzedu Wojewódzkiego zakwestionowal ten zapis. W zwiazku z powyzszym Regulamin

pozostaje bez zmian, natomiast w tytule skreslamy zapis "na rok 2009".

Wobec braku innych wniosków w sprawie proponowanego porzadku obrad,

Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak postawila wniosek o zatwierdzenie proponowanego

porzadku obrad wraz z poprawkami.

Radni- czlonkowie stalych Komisji w glosowaniu - 12 glosami "za", bez glosów przeciw

i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3.0piniowanie projektów uchwal na XLIII Sesje Rady Gminy Ksawerów:
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3.1. w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddzialów przedszkolnych

w szkolach podstawowych prowadzonych przez gmine Ksawerów,

3.2. w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu

profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych,

3.3. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2009 r.

3.4. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na

2009 r.

3.5.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 15 239 zl.)

3.6. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 12 288 zl.)

3.7. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok (77257 zl.)

3.8. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok ( zal. 1 i zal. 2).

3.9. w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w szkolach

i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów.

3.10.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok.

4.Sprawy rózne i wniesione.

5.Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.1.

Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski omawiajac projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddzialów przedszkolnych w szkolach

podstawowych prowadzonych przez gmine Ksawerów przypomnial, ze co roku Rada Gminy

ustala siec i w tym projekcie uchwaly nic nowego nie proponujemy.

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych,

glosów przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.2.

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk omówila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu w zakresie realizacji programu profilaktyki

i rozwiazywania problemów alkoholowych w 2008 roku ..

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.
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Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.3.

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk przedstawila projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w spraWIe uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na 2009 r.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak zapytala czy Komisja ma rozeznanie jak wyglada

problem alkoholowy wsród mlodziezy na terenie naszej Gminy i jak to wyglada, jesli chodzi

o sprzedaz mlodziezy czy nieletnim alkoholu? Ja na przyklad nie spotkalam w sklepach

wywieszek, ze mlodziezy nie sprzedaje sie alkoholu. Natomiast widac, ze mlodziez wracajaca

z róznych szkól trzyma w reku puszke piwa. Nalezaloby zareagowac, zeby w sklepach

zwracano na to uwage. Nie na tym rzecz polega, zeby wydac kwote 66.885,00 zl. na róznego

rodzaju szkolenia, ale zeby naprawde fizycznie wspólpracowac ze sprzedawcami i sklepami,

aby mlodziezy utrudniac dostep do uzywek. Czy pomoc, która jest z tych srodków kierowana

do rodzin czy to dotyczy ciagle tych samych rodzin czy te rodziny sie zmieniaja?

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk stwierdzila, ze do Komisji nie bylo takich zgloszen

Czlonkowie byli na niezapowiedzianej wizji w sklepach. Na pewno Komisja bedzie sie temu

przygladac i beda kontrole niezapowiedziane. Odnosnie udzielania pomocy rodzinom, to takie

rozeznanie ma pedagog szkolny. Przeprowadzamy takze wywiady srodowiskowe.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak powiedziala, ze co roku Komisja Samorzadowo

Spoleczna spotyka sie z pedagogami szkolnymi i z ich sprawozdania wynika, ze w sytuacjach

w naszych szkolach jest dobra a jednak te pieniadze sie wydaje, czyli ta profilaktyka jest

moze na tyle skuteczna.

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk stwierdzila, ze profilaktyka jest podstawa, natomiast

wiemy, ze sa to drogie programy. Nie zawsze szkoly moga sobie pozwolic na takie dzialania.

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.4.

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk zreferowala projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2009 r.

Radna Bozena Ziólkowska zapytala czy czlonkowie sa przeszkoleni w zakresie narkomanii?
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Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze wszyscy sa przeszkoleni l maja

certyfikaty.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak powiedziala, ze zgloszono do niej taka sytuacje, ze

w Srodowiskowym Domu Samopomocy jest coraz mniej srodków finansowych na

dzialalnosc tegoz osrodka. Poza tym przybywa podopiecznych i np.: podopieczni me

otrzymuja juz sniadan. Nie ma pieniedzy na materialy do prowadzenia terapii zajeciowej.

W jakich godzinach sa zwozeni podopieczni do Osrodka? Podobno sa przywozeni ok. godz.

10.00. i odwozeni o godz. 14.00.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska wyjasnila, ze na finansowanie SDS sa srodki od

Wojewody. W tej chwili Wojewoda przekazuje srodki na konkretnego uczestnika zgodnie

z przekazanym sprawozdaniem. Poprzednio dostawilismy srodki na 40 uczestników.

Wszystko zalezy od ilosci uczestników w danym miesiacu w SDS.

Wiemy, ze jest przygotowywany projekt ustawy, z którego wynika, ze SDS ma przejsc na

finansowanie Gminy. Mamy pismo w sprawie srodków od Wojewody, ze beda zmniejszone

ze wzgledu na kryzys, jaki jest. Beda równiez ograniczone wydatki na pomoc spoleczna.

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze Srodowiskowy Dom Samopomocy

utworzony byl dla 40 uczestników. Dom jest przewidziany dla osób, które maja orzeczenie

o niepelnosprawnosci z literka "M", albo literka "U". Takich osób z terenu Ksawerowa trudno

pozyskac w ilosci 40.

Zeby pozyskac uczestników do 40 osób podjelismy dzialania. To jest to porozumienie

ze Rzgowem.To porozumienie daje nam to, ze mamy dodatkowo 7-8 uczestników, ale

tracimy na tym finansowo, poniewaz to nas kosztuje paliwo. Srodki, które byly przyznane w

roku ubieglym to byla kwota 828 zl. brutto. na jednego uczestnika i to bylo w tym momencie

na 40 uczestników. Kwota zostala zmniejszona o 100 zl. Trzeba sobie zdawac sprawe, ze z tej

oplaty na uczestnika sa oplacane równiez wynagrodzenia dla personelu. W zeszlym roku byly

podwyzki i równiez te wynagrodzenia zostaly podwyzszone.'

My musimy robic zestawienia prawdziwe.

Sa dwie niepokojace mnie rzeczy:

1) rehabilitacja - na wymiarze Y2 etatu zatrudniona jest rehabilitantka do usprawniania

tych osób. Ona pracuje od godz. 9.00. do godz. 13.00. Od godz. 9.00. zaczyna sie

rehabilitacja kobiet, które sa uczestniczkami i ta rehabilitacja trwa do momentu, do

kiedy nie przyjada uczestnicy ze Rzgowa. Panowie, którzy uczeszczaja z Ksawerowa

do SDS maja pretensje, ze oni sanierehabilitowani.
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2) Sa skargi, ze podopieczni dostaja zimne posilki. Poniewaz catering jest przywozony

o godz. 11.00. a podopieczni maja wydawany zimny posilek o godz. 13.00.

Bardzo latwo jest sterowac osobami nie pelnosprawnymi. Natomiast podopieczni mieli

powiedziane, ze równiez te posilki naleza sie personelowi. Czyli z tego cateringu, który

jest przywozony maja miec wyzywienie podopieczni i personel. Rzeczywiscie w 2001

roku w starych wytycznych pani minister taki zapis funkcjonowal, ze w ramach integracji

jeden posilek spozywaja uczestnicy wraz z personelem. W tej chwili obowiazuje nas

rozporzadzenie Ministra Pracy i Polityki Spolecznej z 2007 r. gdzie wyraznie sa dwa

zapISY:

1) jeden goracy posilek przysluguje uczestnikom

2) natomiast w ramach terapii kulinarnej, za która uczestnicy nie placa jest

przygotowywanie posilków.

Powinnismy teraz kazdego dnia do godz. 10.00. informowac osobe z cateringu, ile sztuk

posilku powinna przywiezc. Jezeli nie ma takiej informacji to przywozi 30 obiadów a

wiadomo, ze absencja kazdego dnia jest inna. Nie wiem, jaka jest prawda, poniewaz nie ma

mnie tam, gdy jest pora obiadowa. Obiekt funkcjonuje w innym miejscu.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak zapytala czy uczestnicy wnoszajakas odplatnosc

za swój pobyt?

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze tak, jezeli przekraczaja kryterium

dochodowe. Jest w tej sprawie podjeta uchwala.

Radna Bozena Ziólkowska zapytala czy pani kierownik nie obawia sie sytuacji, ze bedzie

musiala zwracac srodki do Wojewody, z czego bedzie pani zwracac te srodki?

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze tak, ale wtedy wychodziloby, ze

Dom funkcjonuje dla 15 osób.

Przewodniczaca Komisji- Helena Rusak zapytala czy sajak do tej pory sniadania?

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze' kazdy z uczestników w mIare

mozliwosci przynosi jakies wyzywienie i wspólnie ucza sie przygotowywac posilek.

Wczesniej byly ogromne zapasy.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska powiedziala, ze podopieczni byli przyzwyczajeni, ze

sniadania przygotowywala jedna z zatrudnionych tam pan. Natomiast tego nie wolno robic

zgodnie z przepisami. W tej chwili jest oburzenie, ze to jest zabrane. Jest jeden posilek,

poniewaz kuchnia nie jest przystosowana do przyrzadzania goracych posilków. Sanepid nie

wyrazil na to zgody i dlatego jest catering dowozacy posilki cieple.
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Radna -Maria Wróbel zapytala czy w kontekscie tych posilków jadanych przez personel

wspólnie z podopiecznymi, czy pracujacy tam personel ma godziwe wynagrodzenie czy jest

widelkowe? Prosze wymienic sklad osobowy zatrudnionej calej obslugi poczawszy od

kierownika?

Kierownik GOPS-Janina Gbiorczyk odpowiedziala, ze w pelnym wymiarze czasu pracy:

1) kierownik,

2) 2 opiekunki-sprzataczki,

3) 2 terapeutów,

4) referent ds. administracyjnych,

5) 3/5 psycholog,

6) Yz rehabilitant,

7) pracownik socjalny,

8) umowa -zlecenie - jako kierowca i pracownik gospodarczy.

Wójt Gminy - Maria Kopczewska stwierdzila, ze tematem Komisji nie jest SDS i w tej

sprawie odbedzie sie oddzielne spotkanie, na które zostanie zaproszona pani kierownik SDS.

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.5.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 15 239 zl.).

-w § 1. zmniejsza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan dochodów w ramach przyznanej

czesci oswiatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorzadu terytorialnego na 2009 rok

zgodnie z otrzymanym pismem z Ministerstwa Finansów z dnia 31 stycznia 2009 r. m ST3

4820/ l /2009 w lacznej wysokosci 15 239 zl. zgodnie z zalacznikiem.

-w § 2 zmniejsza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan wydatków w lacznej wysokosci

15239 zl.

-w § 3. zmniejsza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan dochodów w ramach planowanych

udzialów Gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych na 2009 rok zgodnie z

otrzymanym pismem z Ministerstwa Finansów z dnia 31 stycznia 2009 r. Nr ST3

4820/1/2009 w lacznej wysokosci 140 zl. zgodnie z zalacznikiem.

-w § 4. zmniejsza sie w budzecie Gminy Ksawerów plan wydatków w lacznej wysokosci 140

zl.

7



Powyzsze zmiany powoduja zmniejszenie dochodów na kwote 15.239 zl. w czesci dotyczacej

jednostek samorzadu terytorialnego.

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.6.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok ( 12 288z1.).

W § l. zwieksza sie plan dochodów i wydatków budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok

w wyniku otrzymania dotacji z urzedu Miejskiego w Rzgowie w wysokosci 12288 zl.

z przeznaczemem na Pokrycie wydatków zwiazanych z utrzymaniem podopiecznych

w placówkach oswiatowych. Sa to srodki zwiazane z utrzymaniem podopiecznych SDS,

którzy zamieszkaja Gmine Rzgów a uczeszczaja do SDS w Ksawerowie.

W § 2. dokonuje sie przesuniecia srodków miedzy paragrafami w ramach dzialu i rozdzialu

w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok. W z zwiazku z monitoringiem szkól (zakupienie

kamer, instalacja). Jest to dyspozycja Rady Gminy i stad ten projekt uchwaly.

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.7.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok.

§ 1. Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów dotacje celowe na realizacje zadan
biezacych z zakresu administracji rzadowej oraz innych zadalI zleconych gminom, otrzymane
zgodnie z pismem Wojewody Lódzkiego z dnia 12 lutego 2009r. Nr: FN.I-30ll-2/G/2009 w
lacznej wysokosci 53 738 zl.
z przeznaczemem na:

l) Osrodki wsparcia - 6 795 zl.,
2) Swiadczenia rodzinne, swiadczenie z funduszu alimentacyjnego oraz skladki na

ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia spolecznego - 30336 zl.,
3) Skladki na ubezpieczenie zdrowotne oplacane za osoby pobierajace niektóre

swiadczenia z pomocy spolecznej, niektóre swiadczenia rodzinne oraz za osoby
uczestniczace w zajeciach w centrum integracji spolecznej - 2606 zl.,

4) Zasilki i pomoc w naturze oraz skladki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe 
14001 zl..

- zgodnie z zalacznikiem
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§ 2. Wlacza sie do budzetu Gminy Ksawerów dotacje celowe na realizacje wlasnych
zadalI biezacych gmin, otrzymane zgodnie z pismem Wojewody Lódzkiego z dnia 12 lutego
2009r. Nr: FN.I-3011-2/G/2009

w wysokosci 77 257 zl.
z przcznaczemem na:

1) Zasilki i pomoc w naturze oraz skladki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe - 7 322
zl..

2) Pozostala dzialalnosc - 69935 zl..

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.8.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2009 rok (zal. 1 i zal. 2).

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.9.

Zastepca Wójta -Rafal Tustanowski zreferowal projekt uchwaly Rady Gminy Ksawerów

w sprawie regulaminu wynagradzania dla nauczycieli zatrudnionych w szkolach

i przedszkolach prowadzonych przez Gmine Ksawerów.

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly.

Za pozytywna opinia przedmiotowego proj ektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.10.

Skarbnik Gminy -Robert Zwierzynski przedstawil projekt uchwaly Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2009 rok.

Wobec braku uwag w tym punkcie Przewodniczaca Komisji-Helena Rusak postawila

wniosek o zaopiniowanie przedmiotowej uchwaly

Za pozytywna opinia przedmiotowego projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów

przeciw i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad.4.

Przewodniczacy Komisji Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Henryk

Nowak odczytal tresc pisma, jakie wplynelo do Rady Gminy Ksawerów od mieszkanców

ul. Modrej. Sprawa ta byla omawiania na wspólnym posiedzeniu Komisji w roku ubieglym.

Zgodnie z ustaleniami wyspana zostala nawierzchnia ulicy kamieniem i ten fakt zostal

odebrany przez mieszkanców w sposób niekorzystny. Mieszkancy napisali skarge na Gmine

do Nadzoru Budowlanego.

Wójt Gminy -Maria Kopczewska przypomniala obecnym fakty. Gmina nie zmuszala

nikogo do polozenia kanalizacji w ul. Modrej. Pan odnosnie terminu wykonania

kanalizacji w tejze ulicy rozmawial w mojej obecnosci z pania ) Odpowiedz byla, ze

zgodnie z przyjetym harmonogramem. Natomiast pan chcial budowac wodociag

i zaproponowalismy zwolnienie z wplaty w wys. 1500 zl. Ten wodociag zgodnie z umowa

jest wlasnoscia panstwa i panstwa Zmniejszylismy takze wysokosc

kosztów za zajecie pasa drogowego Gminy. Wydaje mi sie ze strony Gminy mieszkancy

otrzymali stosowana pomÓc. W momencie, kiedy sie zaczynali budowac przyszli do nas z

zapytaniem dotyczacym przepustu - czy Gmina nie moglaby go naprawic. Podjedlismy

dzialania i na ten przepust wydalismy kwote 7.300 zl. Na Komisji w roku 2008 podjeta

zostala przez Rade decyzja, ze urzad ma przystapic do procedury wywlaszczenia dzialek. Te

czynnosci zostaly rozpoczete. Umowa zostala spisana z geodeta na kwote 3.172 zl. czyli na

dzisiaj na te ulice wydatkowalismy 10. 470,90 zl. Na Komisji, która odbyla sie w OSP w

2008 r. wnioski sa nastepujace:

1) urzad przystepuje do procedury wywlaszczenia ( w trakcie)

2) pracownicy urzedu w najblizszym czasie przystapia do tymczasowego gruzowania tej

ulicy.

Po tym fakcie mielismy Nadzór Budowlany. Sprawa jest w toku i nic nie mozemy zrobic.

Panie z Referatu Gospodarki Przestrzennej byly na wizji, poniewaz zostala nawieziona

ZIemIa.

Jako Wójt chce pomagac mieszkancom i uwazam, ze to, co moglam to zrobilam. Mamy

potrzeby duzo wieksze równiez na innych ulicach.

Radny Stefan Jedraszek - zapytal czy do rozwozenia ziemi potrzebne jest pozwolenie?

Wójt Gminy -Maria Kopczewska wyjasnila, ze takie problemy zaczely sie przy budowie

!KEI.

Soltys Kazimierz Ludziejewski stwierdzil, ze taka sytuacja przenosi sie na ul. Rataja.
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Ad.5.

Przewodniczaca Komisji - Helena Rusak o godz. 11.00. zamknela wspóln~~siedzenie----~._------. ---.,--- --- - --~_. -- ~;------~ -

Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETi}RKA

-lab~&(&1 IJr!ftyna Jabl0r::la

Wspólnemu posiedzeniu

Stalych Komisji Rady Gminy

przewodniczyla

P R Z E vv c-, --J ,\I I C Z A C A

KOMISJI SCiZADOWO-SPOLECZNEJ
Rady ny Ks1)WerówvA~tHele aURusak
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